



المرجع: ر.م.إ. 2021/02/
التاريخ: 20 يناير 2021

Mr. Hassan Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai -United Arab Emirates

السيد/ حسن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") - Notification of the results of the Board of Directors meeting

الموضوع: شركة الإمارات للإتصالات المتكاملة ش.م.ع. ("الشركة") - إخطار بنتائج اجتماع مجلس الإدارة

Dear Mr. Al Serkal,

السيد / حسن السركال المحترم،

This is to notify you that the Board of Directors of the Company (the "Board") meeting was held on Wednesday, 20 January 2021 at 5pm. In accordance with Article 7 of the Articles of Association of the Company and subject to relevant authority approval and regulatory procedures, the Board resolved that:

يرجى العلم بأن إجتماع مجلس إدارة الشركة ("المجلس") قد انعقد في تمام الساعة الخامسة من مساء اليوم الأربعاء، الموافق 20 يناير 2021، وفقاً للمادة 7 من النظام الأساسي للشركة وشريطة موافقة السلطات المختصة وتلبية المتطلبات التنظيمية، فقد قرر المجلس ما يلي:

1. UAE nationals (whether individual or legal entities) are entitled to own shares in the Company up to 100% of the Company's capital.
2. Non-UAE nationals (whether individual or legal entities) are entitled to own shares in the Company up to 49% of the Company's capital.
3. Local and international telecommunication companies are not permitted to own shares in the Company.
4. With the exception of the shareholders of EITC holding more than 5% in the Company's capital as of the date of this resolution, no individual or legal entities is allowed to own (directly or indirectly) more than 5% in the Company's capital.
5. This resolution replaces any previous resolution in connection with the above.

1. يسمح تملك مواطني دولة الإمارات (سواءً شخصاً طبيعياً أو اعتبارياً) حتى نسبة 100% من رأس مال الشركة.
2. يسمح تملك غير مواطني دولة الإمارات (سواءً شخصاً طبيعياً أو اعتبارياً) حتى نسبة 49% من رأس مال الشركة.
3. يمنع التملك في أسهم الشركة من قبل أي شركة اتصالات محلية أو دولية.
4. مع مراعاة المساهمين المالكين لنسبة تفوق 5% من رأس مال الشركة في تاريخ إصدار هذا القرار، يمنع التملك (بصورة مباشرة أو غير مباشرة) لأي شخص طبيعي أو اعتباري بنسبة تزيد عن 5% من رأس مال الشركة.
5. تلغى أية قرارات سابقة تتعارض مع هذا القرار.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

علي آل علي
أمين عام مجلس الإدارة بالإنابة
Company Secretary (Acting)



- Copy to Securities and Commodities Authority

- نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع